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روزنامه

وزیر آموزش و پرورش:

وزیر آموزش و پرورش گفت: مجوزهای آزمون جدید استخدامی هنوز 
اخذ نشده، هر زمان اخذ شود زمان و جزئیات آن را اعلام می کنیم.

ملی  رویداد  نخستین  حاشیه  در  کاظمی  علیرضا  ایسنا،  گزارش  به 
آموزش زبان های خارجی درباره بررسی جزئیات مصوبه تأثیر معدل در 
کنکور گفت: نظر شورای عالی انقلاب فرهنگی نظر جمع است و بنده 
یک عضو از جمع شورا هستم.وی افزود: نظر ما به شورا درخصوص 

حذف تأثیر قطعی پایه یازدهم بود اما رأی نیاورد.
وزیر آموزش و پرورش همچنین درباره زمان برگزاری آزمون جدید 
اخذ  هنوز  آزمون  مجوزهای  داد:  ادامه  آموزش وپرورش،  استخدامی 

نشده هر زمان اخذ شود، جزئیاتش اعلام می شود.
ان شاءالله  نیز  شیرمدارس  توزیع  بودجه  کرد:  اظهار  پایان  در  کاظمی 

تأمین می شود.

معاون امور فرهنگی کمیته امداد با بیان اینکه ۲ هزار دانش آموز ترک 
تحصیل با کمک کمیته امداد امسال به مدارس بازگشتند، گفت: هیچ 
دانش آموز تحت حمایت کمیته امداد به دلیل مشکل مالی از تحصیل 

باز نمی ماند.
به گزارش ایسنا، حجت الاسلام والمسلمین مهدی متقی فر، معاون امور 
فرهنگی کمیته امداد در نشست خبری با بیان اینکه حدود ۸۵۰ هزار 
دانش آموز از خدمات حمایتی کمیته امداد بهره مند هستند، افزود: برای 
امور تحصیلی، فرهنگی و ورزشی این دانش آموزان برنامه های متعددی 

در سطوح مختلف طراحی و اجرا شده است.
وی ادامه داد: این برنامه ها شامل تحصیل و اوقات فراغت است و از 
ابتدای تحصیل تا کنکور از این دانش آموزان حمایت می شود که این 
حمایت ها شامل امور فرهنگی، تحصیلی، تقویت تحصیلی و ورود به 

دانشگاه است.
حوزه های  در  مددجویان  درخصوص  دغدغه هایی  داد:  ادامه  متقی فر 
دارد  وجود  ورزش  و  فراغت  اوقات  اجتماعی،  آسیب های  تحصیلی، 
آنان طراحی  برای  برنامه هایی  است  موارد موجب شده  این  که همه 

و اجرا شود.
معاون امور فرهنگی کمیته امداد گفت: امسال ۸۰۰ دانش آموز تحت 
ما  امداد در دانشگاه فرهنگیان پذیرفته شدند و هدف  پوشش کمیته 
از حمایت از دانش آموزان و دانشجویان و توانمندسازی، خواتکایی و 

خودکفایی آنهاست.
 ۲ هزار دانش آموز ترک تحصیل به مدارس بازگردانده شدند

به  نسبت  که  افرادی  سها  سامانه  طریق  از  اینکه  به  اشاره  با  متقی فر 
به سرعت شناسایی می شوند، گفت:   نکنند،  اقدام  مدارس  ثبت نام در 
به  امداد  کمیته  حمایت  با  امسال  تحصیل،  ترک  دانش آموز  هزار   ۲
مدارس بازگردانده شدند و هیچ دانش آموزی به خاطر مسائل مالی از 

تحصیل باز نمانده است.
تحت  دانش آموزان  موفقیت  به  اشاره  با  امداد  کمیته  فرهنگی  معاون 
حمایت در کنکور سراسری، یادآور شد: هشت نفر از این دانش آموزان 
رتبه زیر ۱۰۰، تعداد ۱۲۲ نفر رتبه زیر هزار، ۷۲۲ نفر زیر پنج هزار 

و ۱۶۳۰ نفر زیر ۱۰ هزار را کسب کرده و وارد دانشگاه های دولتی 
شدند.

متقی فر افزود: امسال همچنین ۴۷۵ نفر از دانش آموزان تحت حمایت 
در مدارس سمپاد قبول شدند که بر اساس توافق بین مدارس سمپاد 
و کمیته امداد تحصیل آنان رایگان است. همچنین ۳۱۰۳  نفر نیز در 

مدارس نمونه دولتی قبول شدند.
وی با اشاره به اینکه ۷۶۳ هزار بسته لوازم التحریر در سال ۱۴۰۳ بین 
بتوانیم به  امید است سال آینده  دانش آموزان توزیع شد، اظهار کرد: 

تعداد همه دانش آموزان لوازم التحریر توزیع کنیم.
معاون فرهنگی کمیته امداد با اشاره به فعالیت های این نهاد در بخش 
نخبگانی در حوزه های مختلف از جمله قرآنی و ورزشی هم بیان کرد: 
از  راستای حمایت  در  نخبگانی  و  دانشجویی  وام  تومان  میلیارد   ۲۸۴
دانشجویان مددجو پرداخت شده است. بیشترین نخبگان ما در حوزه 
ورزشی هستند که در عرصه داخلی و بین المللی مورد حمایت قرار 

می گیرند.
متقی فر بیان داشت: حدود ۴۱ اختراع ثبت شده از مددجویان کمیته 
امداد و چندین نویسنده کتاب و ۲۵۲ نخبه علمی پژوهشی داریم که 

برخی عضو بنیاد ملی نخبگان هستند.
وی در مورد خدمات به مددجویان در حوزه اردویی هم گفت: امسال 
مددجویان  از  نفر   ۶۴۹ و  هزار   ۷۲ زیارت  شوق  اردوهای  قالب  در 
زیارت اولی در مهمان سرای کرامت به زیارت در مشهد مقدس مشرف 
شده اند و تا آخر سال این رقم به ۱۰۰ هزار نفر خواهد رسید. همچنین 
به  اعزام  رایگان  صورت  به  منتخب  صورت  به  مددجویان  بین  از 
کربلا هم داشته ایم.متقی فر در مورد مشاوره خانواده، مشاوره تحصیلی 
ازدواج و آسیب های اجتماعی گفت: در این رابطه کلینیک های »رز« 
راه اندازی شده و بیش از ۱۲۰۰ مشاور در این زمینه همکاری می کنند.
وی با اشاره به اینکه پروژه ها و جشنواره های مختلفی در حوزه قرآنی 
در  گذشته  رمضان  ماه  در  مددجو  هزار   ۱۰۰ از  بیش  گفت:  داریم، 
جشنواره »باران وحی« شرکت کردند و امسال هم این جشنواره برقرار 

است و حدود ۱۲ هزار نفر ثبت کرده اند.

صنعت سیم و کابل از کمبود 
عرضه مواد اولیه رنج می برد

صنفی  انجمن  رئیس  نائب   
و  سیم  تولیدکنندگان  کارفرمایی 
و  مس  عرضه  کمبود  گفت:  کابل 
آلومینیوم که مواد اولیه تأمین سیم 
در  را  جدی  مشکل  است،  کابل  و 

این صنعت ایجاد کرده است.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، 
علیرضا معتمد رسا در نشست خبری 
سیاست گذاری های  اینکه  بیان  با 
اولیه  مواد  کمبود  سبب  نادرست 
مورد  پلیمرهای  و  آلومینیوم  مس، 
اظهار  است  شده  صنعت  این  نیاز 
داشت: برای نمونه برای تأمین مواد 
اولیه باید از بورس کالا اقدام کرد 
که میزان عرضه در بورس محدود 

و برای آن سقف تعیین شده است.
صنفی  انجمن  رئیس  نایب 
و  سیم  تولیدکنندگان  کارفرمایی 
کابل بیان داشت: در گذشته هفته ای 
بورس  در  مس  تن  هزار  چهار 
مقدار  این  اکنون  اما  می شد  عرضه 
بسیار محدود شده است ضمن اینکه 
عرضه،  محدودیت  این  مقابل  در 

قیمت ها افزایش پیدا می کند.
طرف  از  نامه   ۲ داشت:  بیان  وی 
انجمن به شرکت های طرف قرارداد 
ارسال و اعلام شده است که با روند 
فعلی نمی توانیم نیاز طرح های ملی را 
تأمین کنیم به عنوان مثال نتوانستیم 
نیاز یکی از اپراتورهای تلفن همراه 
تهیه  را  هستند  قرارداد  طرف  که 

کنیم.
معتمد رسا با اشاره به اینکه عرضه 
قیمت  با  باید  اولیه  مواد  منطقی 
گفت:  گیرد،  صورت  منطقی 
با  تعاملی  هیچ  مس  ملی  شرکت 
بدون  تصمیم ها  و  ندارد  انجمن 
حضور متولیان امر صورت می گیرد.
وی نیاز واقعی انجمن سیم و کابل 
را سالانه ۶۰ تا ۸۰ هزار تن مفتول 
مس برآورد کرد و با تاکید بر لزوم 
کابل  و  سیم  تولید  از  جلوگیری 
دارد  وجود  قوانین  گفت:  غیرمجاز 
سازمان های  در  قانون  مجریان  ولی 
مختلف از جمله سازمان استاندارد و 

تعزیرات نظارت ها کافی ندارند.
اینکه  یادآوری  با  صنفی  مقام  این 
سیم و کابل غیرمجاز به شبکه برق 
فشار وارد می کند، باید متولیان امر 
این زمینه ورود کرده و جلوی  در 
کارخانه های  و  غیرمجاز  تولید 
هر  افزود:  بگیرند،  را  ای  زیرپله 
غیرمجاز  کابل  و  سیم  عرضه  روز 
است  شده  زیاد  زار  لاله  بازار  در 
مغازه ها  ویترین  در  که  گونه ای  به 
پایین  قیمت  با  آشکار  صورت  به 

عرضه می شود.
کرد:  نشان  خاطر  رسال  معتمد 
وزارت نیرو سال هاست که به دنبال 
آلومینیومی  کابل های  جایگزینی 
اولیه  مواد  تأمین  امکان  اما  است 

وجود ندارد.
صنفی  انجمن  رئیس  نائب  گفته  به 
سیم  تولیدکنندگان  کارفرمایی 
 ۱۵۰ گذشته  سال   ۲ در  کابل،  و 
اختیار خودروسازان  در  متر  میلیون 
اختصاص  خودرو  برق  تأمین  برای 
میلیون   ۶۰ به  امسال  که  می دادیم 
متر کاهش یافته است که به خاطر 
تصمیم ها و محدودیت ها در عرضه 

است.
تا ۸۰ درصد مواد اولیه مورد نیاز 
آزاد  بازار  از  کابل  و  سیم  صنعت 

تهیه می شود
انجمن  عضو  صومعی  محمدرضا 
تولیدکنندگان سیم و کابل در ادامه 
درصدی   ۱۵ سهمیه  به  نشست  این 
وزارت صمت  از سوی  شده  تعیین 
کرد  اشاره  آلومینیوم  تأمین  برای 
 ۲ نیاز  اساس  بر  رقم  این  و گفت: 
سال پیش شرکت ها در نظر گرفته 
به  نمی دهد  را  تولید  کفاف  و  شده 
طوری که تا ۸۰ درصد از آلومینیوم 

تا  به ۱۰  بازار آزاد و  از  نیاز  مورد 
واقعی  قیمت  از  بالاتر  درصد   ۲۰

خریداری می شود.
برای  صمت  وزارت  پیشنهاد  وی 
دستگاه  تهیه  مبنی  سهمیه  افزایش 
شرکت های  سوی  از  ذوب 
را  کابل  و  سیم  تولیدکننده 
اظهار  و  برشمرد  غیراقتصادی 
این دستگاه هزینه ۶۰  تهیه  داشت: 
دارد  هزینه  تومان  میلیارد   ۷۰ تا 
عمر  دستگاه ها  این  اینکه  ضمن 

مفیدی ندارند.
صومعی با اشاره به اینکه هفت هزار 
تن آلومینیوم به صورت هفتگی در 
بورس عرضه می شود، گفت: زمانی 
است،  پایه  مبنای  بر  قیمت  که 
کاهش  تن  هزار  چهار  تا  عرضه 

می یابد و مشکلات ایجاد می شود.
با  کابل  و  سیتم  تولیدکننده  این 
آلومینیوم  قیمت  اینکه  یادآوری 
 ۲ از  بیش  گذشته  سال  یک  در 
گفت:  است،  یافته  افزایش  برابر 
تولیدی  هیچ  که  شرکت ها  برخی 
بورس کالا  از  را  آلومینیوم  ندارند، 
قیمت  افزایش  با  اما  می کنند  تهیه 
می کنند؛  عرضه  آزاد  بازار  در 
جلوگیری از این کار نیازمند تشدید 
نظارت و شناسایی اهلیت خریداران 

کالاست تا شاهد این کار نباشیم.
محدودیت خرید پلیمر در بورس

و  سیم  انجمن  عضو  قاسمی  سعید 
کابل نیز در ادامه این نشست اظهار 
صنعت  در  پلیمر  مصرف  داشت: 
سیم و کابل پی وی سی است که 
دارای انواع مختلف است برای سیم 
پی  از  باید  بالا،  کیفیت  با  کابل  و 
وی سی ۷۰ درصد استفاده کرد که 
واردات  و  نمی شود  تهیه  در کشور 

آن توجیه اقتصادی ندارد.
یک  هفته ای  تنها  کرد:  اضافه  وی 
بار می توانیم سهمیه مورد نیاز را از 
اعلام  آذرماه  از  کنیم  تهیه  بورس 
از  درصد   ۳۵ تنها  که  کرده اند 
سهمیه را می شود خرید. محدودیت 
خرید در بورس باعث کاهش مقدار 
تولید شده است و باید کمبود را از 

بازار آزاد تهیه کرد.
با  قاسمی عنوان کرد: پتروشیمی ها 
می توانند  بورس  در  عرضه  افزایش 
در  بگیرند  را  مشکلات  این  جلوی 
حالی که خود به دنبال ایجاد رقابت 

در بورس هستند.
وی با بیان اینکه تفاوت بازار آزاد 
درصد   ۱۵ حدود  سرمایه  بازار  و 
است و تولیدکنندگان مجبور هستند 
مواد اولیه خود را از بازار آزاد تهیه 
کنند، از قطعی برق و گاز واحدهای 
تولیدی نیز انتقاد کرد و گفت: در 
کنار مشکل تأمین مواد اولیه ۲ روز 
آن  کنار  در  و  نداریم  برق  هفته 

قطعی گاز هم اعمال می شود.
بر  تاکید  با  تولیدکننده  این 
خاطر  به  را  صادرات  بازار  اینکه 
نوسان  و  خرید  محدودیت های 
سال  گفت:  داده ایم،  دست  از  ارز 
صادرات  دلار  هزار   ۶۰۰ گذشته 
محدودیت  با  که  داشته ایم  پلیمر 
داخل  نیاز  نمی توانیم  امسال  خرید 
قیمت  گفت:  کنیم.وی  تأمین  را 
جهانی پی وی سی در جهان ثابت و 
یا حتی کاهشی است اما در بورس 
افزایش  با  متناسب  مرتب  کالا 
قیمت ارز افزایشی می یابد. ثبات در 
مهمترین  از  یکی  اولیه  مواد  قیمت 
مشکلات در کشورمان است اکنون 
را  قیمت  نمی توانیم  اینکه  خاطر  به 
پیش بینی کنیم امکان پیش فروش 
امکان  موضوع  این  با  چون  نداریم 

ضرر وجود دارد.
از وجود  ابراز کرد: آماری  قاسمی 
سیم و کابل های غیرمجاز نداریم هر 
چند وجود این امر منجر به خسارت 

می شود.

برداشت یک میلیارد دلار از صندوق 

توسعه ملی برای پرداخت کالابرگ

وزیران،  هیئت  جدید  مصوبه  با 
از صندوق  دلار  میلیارد  دولت یک 
توسعه ملی برای پرداخت کالابرگ 

برداشت خواهد کرد.
بند  طبق  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
سال  بودجه  قانون   ۸ تبصره  الف 
اجرای  به  مکلف  دولت  جاری، 
این  با  است  الکترونیک  کالابرگ 
حال اجرای این طرح تقریباً از اوایل 
سال جاری متوقف شده بود اما طبق 
مصوبه  البته  و  کار  وزیر  اظهارات 
الکترونیک مجدد  دولت، کالابرگ 

پرداخت خواهد شد.
کار  تعاون،  وزیر  می دری  احمدی 
ارتباط  این  در  اجتماعی  رفاه  و 
فناوری  است که »زیرساخت  گفته 
اطلاعات فراهم شده و بخشنامه های 
استان ها  به  ارسال  حال  در  مربوطه 
است، قبل از ماه مبارک رمضان در 
کالا  نوبت  اولین   ۱۴۰۳ اسفند   ۱۰

دهک   ۷ به  را  الکترونیک  برگ 
درآمدی می دهیم.«

به گفته او، »کالابرگ الکترونیکی 
برای ۳ دهک کم درآمد به ازای هر 
نفر ۵۰۰ هزار و برای دهک های ۴ 
داده  تومان  هزار   ۳۵۰ نفر  هر   ۷ تا 
می شود تا از ۱۱ قلم کالای منتخب 

استفاده کنند.«
آنطور که می دری تاکید کرده است 
»کالابرگ به ۷۰ درصد جامعه تعلق 
می گیرد و ۱۱ قلم کالای اساسی در 
به  فروشگاه ها  در  کالابرگ  قالب 

مردم ارائه خواهد شد.«

جدید  شیوه نامه  اجتماعی،  تأمین  سازمان  مدیرعامل  سالاری  مصطفی 
کیفیت  بهبود  شایسته سالاری،  نظام  استقرار  هدف  با  را  انتصابات 

مدیریت و ارتقای بهره وری در این سازمان ابلاغ کرد.
تأمین  سازمان  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
پیشین،  به روزرسانی ضوابط  و  تکمیل  شیوه نامه، ضمن  این  اجتماعی، 
معیارهای  بر  مبتنی  و  شفاف تر  را  مدیران  انتصاب  و  انتخاب  فرآیند 

حرفه ای و مدیریتی تنظیم می کند.
شایسته یابی،  اصول  بر  تأکید  با  شیوه نامه  این  گزارش  این  اساس  بر 
منسجم  ساختار  یک  شایسته گماری،  و  شایسته گزینی  جانشین پروری، 
فرآیند  آن  طی  که  می دهد  ارائه  سازمان  انسانی  منابع  مدیریت  برای 
ارزیابی  انتصاب مدیران در چندین مرحله، شامل آزمون شایسته یابی، 
در کانون های تخصصی و تأیید نهایی توسط کمیته های انتصابات انجام 

خواهد شد.
اطلاعاتی  بانک  ارتقاهای سازمانی،  برای تضمین عدالت در  همچنین، 

جامعی از کارکنان واجد شرایط ایجاد خواهد شد.
به گزارش روابط عمومی سازمان تأمین اجتماعی، در این شیوه نامه بر 
لزوم توجه به توانمندی های مدیریتی، تجربه شغلی و عملکرد حرفه ای 
افزایش  بر  نظام جدید، علاوه  این  استقرار  داوطلبان تأکید شده است. 
شفافیت، موجب کاهش هزینه های ناشی از آزمون و خطا در انتصابات 
و جلوگیری از تأثیر فشارهای محیطی بر فرآیند انتخاب مدیران خواهد 

شد.

سطح  سه  در  انتصابات  کلیه  شیوه نامه،  این  مفاد  اساس  بر  همچنین 
برای هر سطح، کمیته های  انجام می شود و  استانی  مرکزی، ستادی و 
انتصابات ویژه ای با ترکیب مشخصی از مدیران ارشد سازمان تشکیل 
خواهد شد. علاوه بر این، توسعه کانون های ارزیابی در سطح استان ها 

به عنوان یکی از الزامات اجرای این شیوه نامه تعیین شده است.
بر اساس این گزارش این شیوه نامه در راستای اجرای طرح »استعدادیابی 
 ۲۰ تحولی  از طرح های  یکی  عنوان  به  نخبگان«  شناسایی و جذب  و 
این  آن،  اجرای  با  که  است  شده  ابلاغ  اجتماعی  تأمین  سازمان  گانه 
سازمان فرصت های برابر برای تمامی کارکنان مستعد را فراهم کرده 
و مسیر پیشرفت شغلی را برای نیروهای توانمند تسهیل خواهد کرد. 
همچنین هدف اصلی این تغییرات، افزایش کارآمدی مدیریت و بهبود 

خدمات رسانی به بیمه شدگان و مستمری بگیران است.

درراستایاجرایطرحهایتحولیبیستگانه؛

معماری  و  شهرسازی  معاون 
شهرداری شیراز از راه اندازی سامانه 
هوش  کمک  به  سینتک  هوشمند 
این  گفت:  و  داد  خبر  مصنوعی 
سامانه برای تحلیل ضوابط شهرسازی 
پروانه های  صدور  در  تسریع  و 

ساختمانی است.
از  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
شهرسازی  معاون  قلندری  مهدی 
گفت:  شیراز  شهرداری  معماری  و 
هوش  از  بهره گیری  با  سامانه  این 
ماشین،  یادگیری  و  مصنوعی 
مدارک را به صورت برخط پردازش 
ارائه  اصلاحی  پیشنهادهای  و  کرده 
نیازی  دیگر  ترتیب،  بدین  می دهد. 
نیست  اولیه  فیزیکی  بررسی های  به 
ساختمانی  پروانه  صدور  فرآیند  و 
تسریع  توجهی  قابل  شکل   به 

می شود.
وی افزود: سامانه سینتک شرایط هر 
پلاک را بر اساس ضوابط و مقررات 
پیشنهادهای  و  کرده  تحلیل  شهری 
این  ارائه می دهد. همچنین،  متناسبی 
در  مدارک،  دقیق  کنترل  با  سیستم 
راهکارهای  نقص،  وجود  صورت 
اصلاحی را به متقاضی اعلام می کند.
به گفته معاون شهرسازی و معماری 
مزیت  مهم ترین  شیراز؛  شهرداری 
صدور  زمان  کاهش  فناوری،  این 
پروانه ساختمانی و افزایش دقت در 

پردازش مدارک است که گامی مهم 
مدیریت  هوشمندسازی  راستای  در 

شهری محسوب می شود.
امروز،  دنیای  در  کرد:  تأکید  وی 
در  مصنوعی  هوش  از  استفاده 
یک  شهری  مدیریت  و  شهرسازی 
است.  اجتناب ناپذیر  ضرورت 
شهرداری شیراز با این اقدام، الگویی 
در حوزه هوشمندسازی شده و نشان 
نقش  می تواند  فناوری  که  داده 
مهمی در کاهش بروکراسی اداری، 
تسریع پروژه های عمرانی و شفافیت 

فرآیندها داشته باشد.
سامانه  کرد:  خاطرنشان  قلندری 
سینتک هم اکنون در مرحله یادگیری 
 )Machine Learning( ماشین 
مرحله  وارد  به زودی  و  دارد  قرار 
 )Deep Learning( عمیق  یادگیری 
خواهد شد. وی افزود: با توسعه این 
تمامی ضوابط کشور،  برای  فناوری 
شهرسازی  نظام  در  اساسی  تحولی 
روند  و  خورد  خواهد  رقم  ایران 
اخذ مجوزهای ساختمانی سریع تر و 

کارآمدتر خواهد شد.

معاون شهرسازی و معماری شهرداری شیراز خبر داد؛

راه اندازی سامانه هوشمند سینتک
به کمک هوش مصنوعی

هزار   ۱۰ به  نزدیک  گفت:  جمهور  رئیس  دفتر  سیاسی  امور  معاون 
دانشجوی ایرانی در روسیه هستند که بخش عمده آنها در رشته های 

پزشکی و دندان پزشکی تحصیل می کنند.
به گزارش خبرنگار ایلنا، مهدی سنایی مشاور سیاسی رئیس جمهور 
مراسم  در  رئیس جمهور در دولت چهاردهم  دفتر  معاون سیاسی  و  
افتتاحیه هفتمین اجلاس روسای دانشگاه های سطح یک ایران و روسیه 
ضمن ابراز خرسندی برای برپایی این رویکرد علمی گفت: امیدوارم 
روابط  توسعه  در  را  نقش خود  بتواند  اتحادیه  این  و  اجلاس  این  که 
این  نقش  دلیل   ۲ به  طبیعتاً  کند.  ایفا  روسیه  و  ایران  بین  دانشگاهی 
اتحادیه دارای اهمیت است؛ ابتدا اینکه دیپلماسی از انحصار دیپلماسی 
نقش  سیاسی  رایزنی های  کنار  در  امروزه  و  شده  خارج  کلاسیک 
حضور  و  است  برجسته  بسیار  فناوری  و  فرهنگی  علمی،  دیپلماسی 
ایران و  اتحادیه همکاری های دانشگاه های برتر  نام  به  نهادی  چنین  
روسیه می تواند  در سطح دو کشور و نیز منطقه نقش قابل توجهی در 

نزدیکی دو ملت، تفاهم بین دو کشور و توسعه روابط ایفا کند.
وی درباره برخی کاستی ها در این راستا عنوان کرد: علاوه بر این ما 
در روابطمان با کشور روسیه با نقصان روبرو هستیم. به این ترتیب 
اندازه سیاسی و دولتی است. در دهه های متمادی  که روابط بیش از 
میزان رفت و آمدهای بین المللی و تعداد هیئت ها حتی سال های اخیر 
بعد هم رایزنی های  دولتی  بخش عمده اش را رایزنی های  سیاسی و 
تشکیل داده است و حدود همکاری های دانشگاهی تعامل بین نخبگان، 
که  دارد  ضرورت  هم  پژوهشی  مراکز  بین  تعامل  مردمی،  تعاملات 

افزایش پیدا کند.
ایجاد  این در حالیست که هم یک پشتوانه قوی  سنایی تاکید کرد: 
عمومی  افکار  پشتوانه  به  نیاز  که  سیاسی  روابط  پایدارشدن  می کند. 
دارد و این دو برای تقویت روابط در عرصه های مختلف لازم و ملزوم 

یکدیگرند.
 سنایی افزود: البته اقدامات فراوانی طی همه این سه دهه و بخصوص طی 
یک دهه اخیر شکل گرفته است.  در حوزه های مختلف گردشگری، 
متعددی هم   فناوری و عرصه های مختلف گفت وگوهای  دانشگاهی، 
دانشگاهی،  تعاملات  نقش  افزایش  کلی  به صورت  اما  گرفته،  شکل 

فرهنگی و مردمی هم از ضرورت های روابط ایران و روسیه است.
حجم  طبیعتاً  اینکه  دیگر  نکته  گفت:  رئیس جمهور  سیاسی  معاون 
این  اجرای  میزان  با  ندارد  امضا شده هم همخوانی  توافقنامه هایی که 
است.  عملی شکل گرفته  به صورت  میزان همکاری که  و  توافقات 
دانشگاه های دو کشور تلاش کنند.  امیدواریم که دست اندرکاران و 
من خاطرم هست اولین اجلاسی که برگزار شد در روسیه بود و بعد 
اجلاس دوم که در تهران برگزار شد، گزارشی دریافت کردیم که 

بیش از ۵۰ سند بین دانشگاه های ۲ کشور امضا شده است.
امضا  که  اسنادی  و  تفاهم  یادداشت  تعداد  طبیعتاً  اینکه  بیان  با  وی 
شده بسیار بالاست، اما تعداد همکاری های شکل گرفته تناسبی با آن 
ندارد، گفت: البته جمعیت قابل توجهی از دانشجویان ایرانی در روسیه 
هستند، در دیداری هم که یک ماه پیش آقای پزشکیان رئیس جمهور 
با آقای پوتین رئیس جمهور روسیه داشتند، سندی در کرملین امضا 
شد،  با این رویکرد که نزدیک به ۱۰ هزار دانشجوی ایرانی در روسیه 
هستند که البته بخش عمده شان  دانشجویان پزشکی و دندان پزشکی 
انسانی  هستند و سهم دانشجویان دیگر رشته ها مثل دانشجویان علوم 
از پزشکی و سهم حضور دانشجویان روسیه در  و سایر رشته ها غیر 

دانشگاه های ایران بسیار اندک است.
سنایی یادآور شد: امیدواریم که هم حضور دانشجویان در دو کشور و 
هم تبادل بین دانشجویان و هم تبادل بین دانشگاه های مختلف در قالب 
تبادل دانشجویان افزایش پیدا کند همچنین  پروژه های پژوهشی در 

قالب این همکاری ها شکل بگیرد.

معاون امور سیاسی دفتر رئیس جمهور:

پروژه  افتتاح  از  پرنیان  بهزاد 
بوستان  در  شهربازی  سرمایه گذاری 
نماز واقع در بلوار رسول اعظم )ص( 
این شهربازی در  داد و گفت:  خبر 
زمینی به مساحت ۳۴۰۰ مترمربع در 
محدوده شهرداری منطقه ۱۱ شیراز با 
 ۲۲۰ مبلغ  به  سرمایه گذاری  برآورد 

میلیارد ریال در حال احداث است.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از 
شیراز، بهزاد پرنیان از افتتاح پروژه 
بوستان  در  شهربازی  سرمایه گذاری 
نماز واقع در بلوار رسول اعظم )ص( 
شورای  تدبیر  با  گفت:  و  داد  خبر 
شیراز  کلان شهر  شهردار  و  ششم 
برای  پروژه هایی  اجرای  بر  مبنی 
رفاه شهروندان با عنوان لبخند شهر، 
به مساحت  این شهربازی در زمینی 
نماز  بوستان  در  مترمربع   ۳۴۰۰
برآورد  با  )ص(  اعظم  رسول  بلوار 
میلیارد   ۲۲۰ مبلغ  به  سرمایه گذاری 

ریال قرارداد در حال احداث است.
حال  در  پروژه  این  افزود:  وی 
ساخت  عملیات  درصد   ۸۵ حاضر 
رسیده  انجام  به  دستگاه ها  تجهیز  و 

سال،  پایان  تا  خدا  امید  به  و  است 
استان  مقامات  و  مسئولین  با حضور 
مرحله  به  و  افتتاح  شهرداری  و 

بهره برداری خواهد رسید.
شهردار منطقه ۱۱ شیراز گفت: این 
بازی  دستگاه های  شامل  شهربازی 
ارتفاع  به  فلک  و  نظیرچرخ  زیادی 
 ۵۰۰ مساحت  به  زمینی  در  متر   ۳۰
 ۱۲ ارتفاع  به  صبا  کشتی  مترمربع، 
متر   ۲۰۰ مساحت  به  زمینی  در  متر 
قطر  به  فلایر  اسکای  تاب  مترمربع، 
ماشین  متر،   ۲۴ ارتفاع  و  متر   ۲۴
متراژ  به  زمینی  در  ترامبولین  برقی، 
۱۵۰ متر و قلعه بادی نیز در مساحت 
شده  واقع  مترمربعی   ۵۰۰ زمینی 

است.
هلی کوپتر  همچنین  گفت:  پرنیان 
چرخشی ۴ کابینه در زمینی به متراژ 
۷۵ مترمربع نیز قرار خواهد گرفت.

شهردار منطقه یازده شیراز خبر داد؛

افتتاح بزرگترین شهربازی شمال شرق شیراز 
در بوستان نماز


